

**MING KEI COLLEGE ALUMNI ASSOCIATION**

**銘基書院校友會**

Election of Alumni Manager 校友校董選舉

**Nomination Form 提名表格**

姓名 (中文): \_\_\_\_\_  
Name (in English): \_\_\_\_\_  
離校年份: 年份 Year: \_\_\_\_\_  
Year of Leaving School: 班級 Class: \_\_\_\_\_  
聯絡電話 Phone No.: \_\_\_\_\_  
電子郵件 E-mail: \_\_\_\_\_  
被提名人簽署: \_\_\_\_\_  
Signature of the Nominee: \_\_\_\_\_

**提名人資料 Information of the Proposer**

姓名 (中文): \_\_\_\_\_  
Name (in English): \_\_\_\_\_  
離校年份: 年份 Year: \_\_\_\_\_  
Year of Leaving School: 班級 Class: \_\_\_\_\_  
聯絡電話 Phone: \_\_\_\_\_  
電子郵件 E-mail: \_\_\_\_\_

**和議人資料 Information of the Seconder**

姓名 (中文): \_\_\_\_\_  
Name (in English): \_\_\_\_\_  
離校年份: 年份 Year: \_\_\_\_\_  
Year of Leaving School: 班級 Class: \_\_\_\_\_  
聯絡電話 Phone: \_\_\_\_\_  
電子郵件 E-mail: \_\_\_\_\_

被提名人必須為銘基書院校友會會員，被提名人必須由 2 名校友提名。  
請以正楷填寫此提名表格，填妥後請於 **2017 年 7 月 29 日或之前** 交回或寄回銘基書院校友會或電  
郵至銘基書院校友會郵箱 [info@mingkei.com](mailto:info@mingkei.com)。

The nominee shall be a member of Ming Kei College Alumni Association. The nominee shall be nominated by 2  
alumni. This form shall be filled in BLOCK letter and shall be delivered and posted to Ming Kei College Alumni  
Association or to Ming Kei College Alumni Association e-mail address at [info@mingkei.com](mailto:info@mingkei.com) **on or before**  
**the 29<sup>th</sup> day of July 2017.**

有關候選人的資料

Particulars relating to the Candidate

--	--

- a. 候選人須於上述的左邊方格貼上個人照片一張；  
The candidate shall affix his/her photo inside the box on the left hand side;
- b. 候選人可於上述的右邊寫上個人簡介及資料，但字數不可超過 150 字；及  
The candidate may fill in his/her personal particulars and information, in any event the number of words shall not exceed 150; and
- c. 在保障校友會不會因刊登有關簡介而涉及任何訴訟的法律責任，校友會保留權利對所有候選人的個人資料及簡介作出刪減。  
In order to protect the Alumni Association from any legal liability or litigation arising from the publication of the relevant particulars, the Alumni Association reserved rights to delete the particular and information of all candidates.

Collection of Personal Data

收集個人資料聲明

The under-signed understands that the provision of personal data is voluntary and that the information provided will be used by Ming Kei College Alumni Association for the purpose of Election of the Alumni Manager and for any other legitimate purposes as requested by government bodies.

本人明白個人資料的提供乃出於自願及明白銘基校友會將會把本人的個人資料用作選舉校友校董之用及提供予法定主管當局用作法定用途。

\_\_\_\_\_  
Signed by :

簽署人:

Date:

日期: